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Närvarande på mötet
Ivar Nilsson
Glenn Bardh
Tuija Kilian
Jörgen Kilian
Tom Svensson
Ömer Can
Adrian Engström
Natanael Lennartsson
Sören Forsberg
Sebastian Jonsson
Mustafa Aldib
Elin Wintherli

1. Mötets öppnande
Ordförande förklarade mötet öppnat.

2. Fastställande av röstlängd för mötet
12 st. röstberättigade

3. Fråga om mötet utlyst på rätt sätt
Mötets ansågs behörigt utlyst i.o.m att det har informerats genom anslag i lokalen en 
månad innan mötet.

4. Fastställande av föredragslista
Föredraget godkändes

5. Val av ordförande och sekreterare för mötet
Till ordförande valdes sittande Ivar Nilsson
Till sekreterare valdes sittande Tuija Kilian

6. Val av protokolljusterare och rösträknare
Till protokolljusterare valdes Adrian Engström och Ömer Can
Till rösträknare valdes Adrian Engström och Ömer Can

7a. Styrelsens verksamhetsberättelse för senaste verksamhetsåret
Tuija Kilian har skrivit verksamhetsberättelsen. 
Verksamhetsberättelsen godkändes efter smärre ändringar.

7b. Styrelsens förvaltningsberättelse för senaste räkenskapsåret
Glenn läste upp förvaltningsberättelsen och godkändes

8. Revisorernas berättelse 
Revisorns berättelse lästes upp och godkändes



9. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser
Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för den tid revisionen avsåg.

10. Fastställande av medlemsavgifter
Beslutades om att medlemsavgiften ska vara oförändrad.

11. Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av budget för det 
kommande verksamhets/räkenskapsåret
Fastställdes enligt styrelsens förslag.

12. Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner
Klubben har fått in en motion från Stefan Lindqvist
1. Nya affischer och nya bilder på dessa 
Uppmanar Stefan att inkomma med förslag på hur affischerna skulle kunna se ut för att 
styrelsen ska kunna ta ställning
2. Hemsidan, uppdatera eller stäng ner den
Uppdatering av hemsidan har varit långsam, till största delen för att vår webbansvarige 
(Andreas Wällstedt) inte får information från respektive sektion för att uppdatera sidan 
med. Det har diskuterats att knyta sidan till Facebook så att inlägg där syns på klubbens 
hemsidan, men sådant arbete kräver kunskap och tid, vilket vi inte har lyckats få fram än.
3. Inskrivning ska bara vara på första terminsdagen
Klubben tycker det är bättre med löpande inskrivning ifall någon vill komma och prova på 
mitt i terminen och vill börja. Då förlorar klubben dessa möjligheter.
4. Elevens val på skolorna, klubben skulle promota mer när elevens val väljs så 
att ungdomarna vett att möjligheten finns
Svårt att göra detta eftersom klubben inte får veta i god tid när elevens val är. Klubben 
ska trycka mer på skolan så att vi får veta tidigt när detta är planerat, Kanske göra en 
speciell affisch bara för elevens val.

13. Val av
a. Till ordförande för en tid av 1år valdes Ivar Nilsson
b. Till kassör för en tid av 1år valdes Glenn Bardh
c. Till sekreterare för en tid av 1år valdes Tuija Kilian
d. Till 3st ledamöter för en tid av 1år valdes Ömer Can (jujutsu) Tom Svensson 
(jujutsu) 
Sebastian Jonsson (judo)
e. Till 2st suppleanter för en tid av 1år valdes Sören Forsberg och Natanael 
Lennartsson
f. Till revisor för en tid av 1år valdes Helena Wedman
g. Till valberedningen för en tid av 1år valdes Jörgen Kilian och Adrian 
Engström, med Jörgen som sammankallande. En post får vara vakant i brist på 
kandidater
h. beslut om val av ombud till SF-möten samt SDF-mötet hänskjuts till styrelsen

14. Övriga frågor
Tom Svensson undrade om skivstängerna i lokalen ifall dessa kanske skulle börja 



användas. Ifall klubben skulle göra ett litet gym i källaren istället för TV-soff hörna. Frågan 
hänskjutes till styrelsen. 

15. Mötets avslutande.
Ordförande förklarade mötet avslutat.
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